

Penetanguishene & Tiny Catholic Churches

**St. Ann's Parish/Paroisse Ste. Anne Paroisse St. Patrick Church
Our Lady of the Rosary Mission
Paroisse Ste. Croix & St. Florence Chapel**

Parish Office Address: 28 Robert Street West, Penetanguishene, ON L9M 1N2 Tel. 705-549-2560
Email: stannspe@archtoronto.org Website: stannspe.archtoronto.org

Parish Team/Personnel de la Paroisse

Rev. Simon Tuh Bung, CFIC, Pastor
Rev. Vincent Zibi, CFIC, Associate Pastor
Rev. Simeon Zuamo, CFIC, Associate Pastor
Rev. Mr. Milton Triska, Permanent Deacon
Mrs. Joanne Adams, Office Administrator
Mrs. Ashley Desjardins-Gobien, Cemetery Coordinator



FOURTH SUNDAY OF ADVENT



Paroisse St Ann Church

Lundi, 23 décembre

12h00 † Raymond, Michael,
Marcel & Felix-Eli Robitaille

Français Demandé par Exilda
Christmas Eve

The Nativity of our Lord

See Christmas Schedule on next page

Christmas Day

The Nativity of our Lord

Horaires de Noël à la page suivante

Jeudi 26 décembre

12h00 Available/Disponible

Bilingual

Friday, December 27

12:00noon † Claude & Mona Monroe

English Requested by the Family

Saturday, December 28

9h00 Available/Disponible

Français

Feast of the Holy Family

5:00 pm † Betty Valentine

English Requested by Jean & Robert Dion

Sunday, December 29

9h00 † Lawrence Bellehumeur

Français Demandé par la Société de St. Vincent de Paul

11:00am Tadeusz Gryciuk~*Birthdays Blessings*

English Requested by Carmen

Our Lady of the Rosary Mission

Sunday, December 29

12:30noon For the Parishioners

English

Paroisse St. Patrick Church

Vendredi, 27 décembre

9h00 Intention Spéciale

Français Demandé par une paroissienne

Saturday, December 28

5:00pm † Henry Szarota

English Requested by the family

Sunday, December 29

9:00am † Ella Mika

English Requested by the family

11h00 † Marcel Marion

Français Demandé par Alda et la famille

Paroisse Ste. Croix

Vendredi, 27 décembre

9h00 Disponible

Français

Samedi, 28 décembre ~ *La Sainte Famille*

5:00pm Disponible

Français

Dimanche, 29 décembre

10h30 † Cyril Belcourt

Français Demandé par Louise et Pierre-Paul Maurice

Paroisse St. Ann Parish

Sanctuary Candle-Chandelle Du Sanctuaire

December 22-28 décembre

This week the candle burns for
the Lesperance, Adams & Burns Families

Horaires des Messes de Noël et du Jour de l'an Christmas & New Year's Schedule

Christmas Eve/La veille de Noël

Tuesday, December 24

5.00 pm ~ English (Family Mass) • 19h00 ~ Français

9:00 pm ~ English (Our Lady of the Rosary Mission)

Christmas Day/Le jour de Noël

Wednesday, December 25

9h00 ~ Français • 11.00 am ~ English

12.30 pm ~ English (Our Lady of the Rosary Mission)

Paroisse St. Patrick Parish

Sanctuary Candle-Chandelle Du Sanctuaire

December 22-28 décembre

This week the candle burns for Clem & Rita Gignac and
the deceased members of their family

Requested by Anita Playne

Horaires des Messes de Noël et du Jour de L'an Christmas & New Year's Mass Schedule

Christmas Eve/La veille de Noël

Tuesday, December 24

17h00 ~ Français • 7.00 pm ~ English

Christmas Day/Le jour de Noël

Wednesday, December 25

9.00 am ~ English • 11h00 ~ Français

Paroisse Ste. Croix

Chandelle Du Sanctuaire

22-28 décembre ~ Disponible

Horaires des Messes de Noël et du Jour de L'an

La veille de Noël

Tuesday, December 24 • 19h00 ~ Français

9:00pm ~ English (St. Florence Chapel)

Le jour de Noël

Wednesday, December 25 • 10h30 ~ Français

*A Holy and Merry
Christmas to all!
Un Saint et Joyeux
Noël a tous!*

*From the parishes Clergy
& Staff, Fr. Simon,
Fr. Vincent, Fr. Simeon,
Deacon Milton,
Joanne, & Ashley*





Dear Parishioners:

I would like to take this opportunity to wish you and your loved ones “a Merry Christmas and a prosperous New Year”. I am grateful to God who has brought us to celebrate yet another Christmas.

For some of us, the Christmas season is a time of reuniting with family and friends, exchanging gifts, celebrating and having fun. However, for others, it is a sad time because of some unfortunate experiences they may have had during the year - the death of a loved one, divorce, and separation from loved ones, illness, loneliness, unemployment and a host of other problems that affect our spiritual, psychological, emotional and physical well-being. I believe that it is because of all these experiences that God chose to become human and dwell among us. In Jesus Christ, the newborn child, God identifies with each one of us, whatever our situation, whether in good times or bad, in times of joy or sadness.

Christmas is a story of love - God's love for you, for me and for all humankind, revealed concretely in Jesus Christ - Emmanuel, “God with us”. This is the mystery and the Good News we celebrate at Christmas. So, amidst the hustle and bustle of Christmas celebrations and the advertising that accompanies them, let us keep in mind the “reason for the season”. As we gather with family and friends, let the Christmas festivities, the Christmas tree lights, both in our homes and outside, be a symbol that reveals to us the presence of Jesus - the light of the world. May this light of Christ penetrate deep into our hearts and minds, and light our eyes of faith anew, so that we may see Christ with us at every moment of our life's journey.

We thank God for each and every one of you, and for the many blessings we have enjoyed individually and as a parish community in recent years. We appreciate your prayers and financial contributions, thanks to which we are able to support our parish.

Our gratitude also goes to all those who generously devote their time and talents to serving God and our parish in various ministries, and pastoral groups. I am particularly grateful to our Associate Pastors, Fr. Vincent and Fr Simeon. Also, Deacon Milton, the Staff, Parish Finance Council, Ladies of St Ann, Counters, Ushers, Knights of Columbus, Society of St. Vincent de Paul, lectors, Music Ministry, Catechists, Children/Youth and their parents, Altar Servers, Legion of Mary, Daughters of Isabella, volunteer church cleaners and so many others who work tirelessly behind the scenes to ensure that our parish community is well cared for and our properties maintained.

Finally, we thank you for your Christmas cards and gifts. You have truly brought much joy and hope to us and to so many of the families we support. I pray that God will bless and reward you abundantly. May the Virgin Mary and her Infant Son, Jesus, the King of Peace, fill your hearts, lives and homes with the choicest of blessings at Christmas and throughout the New Year!

Merry Christmas and a Happy and Grace-filled
New Year 2025! God bless you!
Rev. Fr Simon T Bung, CFIC, *Pastor*

Chers paroissiens:

Je voudrais profiter de cette occasion pour vous souhaiter, à vous et à vos proches, «un joyeux Noël et une bonne année». Je suis reconnaissant à Dieu de nous avoir permis de célébrer une nouvelle fois Noël. Pour certains d'entre nous, la période de Noël est l'occasion de retrouver sa famille et ses amis, d'échanger des cadeaux, de faire la fête et de s'amuser. Cependant, pour d'autres, c'est une période triste en raison d'expériences malheureuses qu'ils ont pu vivre au cours de l'année - la mort d'un être cher, le divorce et la séparation, la maladie, la solitude, le chômage et une foule d'autres problèmes qui affectent notre bien-être spirituel, psychologique, émotionnel et physique. Je crois que c'est à cause de toutes ces expériences que Dieu a choisi de devenir humain et d'habiter parmi nous. En Jésus-Christ, l'enfant nouveau-né, Dieu s'identifie à chacun d'entre nous, quelle que soit notre situation, dans les bons comme dans les mauvais moments, dans la joie comme dans la tristesse.

Noël est une histoire d'amour - l'amour de Dieu pour toi, pour moi et pour toute l'humanité, révélé concrètement en Jésus-Christ - Emmanuel, «Dieu avec nous». C'est le mystère et la bonne nouvelle que nous célébrons à Noël. Ainsi, au milieu de l'agitation des célébrations de Noël et de la publicité qui les accompagne, gardons à l'esprit la « raison de la saison ». Alors que nous nous réunissons en famille et entre amis, que les festivités de Noël, les lumières de l'arbre de Noël, tant dans nos maisons qu'à l'extérieur, soient un symbole qui nous révèle la présence de Jésus - la lumière du monde. Que cette lumière du Christ pénètre profondément dans nos cœurs et nos esprits, et qu'elle éclaire à nouveau nos yeux de foi, afin que nous puissions voir le Christ avec nous à chaque instant du voyage de notre vie.

Nous remercions Dieu pour chacun d'entre vous et pour les nombreuses bénédictions dont nous avons bénéficié individuellement et en tant que communauté paroissiale ces dernières années. Nous apprécions vos prières et vos contributions financières, grâce auxquelles nous sommes en mesure de soutenir notre paroisse.

Notre gratitude va également à tous ceux qui consacrent généreusement leur temps et leurs talents au service de Dieu et de notre paroisse dans divers ministères et groupes pastoraux. Je suis particulièrement reconnaissant à nos pasteurs associés, le père Vincent et le père Siméon. Je remercie également le diacre Milton, le personnel, le Conseil des finances de la paroisse, les Dames de Sainte-Anne, les comptables, les huissiers, les Chevaliers de Colomb, la Société de Saint-Vincent-de-Paul, les lecteurs, le ministère de la musique, les catéchistes, les enfants/jeunes et leurs parents, les servants d'autel, la Légion de Marie, les Filles d'Isabelle, les nettoyeurs bénévoles de l'église et tant d'autres personnes qui travaillent sans relâche dans les coulisses pour s'assurer que notre communauté paroissiale est bien soignée et que nos propriétés sont bien entretenues.

Enfin, nous vous remercions pour vos cartes de vœux et vos cadeaux de Noël. Vous avez vraiment apporté beaucoup de joie et d'espoir à nous et à tant de familles que nous soutenons. Je prie pour que Dieu vous bénisse et vous récompense abondamment. Que la Vierge Marie et son enfant, Jésus, le roi de la paix, remplissent vos cœurs, vos vies et vos foyers des plus belles bénédictions à Noël et tout au long de la nouvelle année!

Joyeux Noël et Bonne Année 2025 remplie de grâce!
Que Dieu vous bénisse!
Révérend Père Simon T Bung, CFIC, *Pastor*



 <p>Lakeside Counselling 416-243-7627 Isolina Varano, MSW, RSW In person or online</p>	<p>Knight Haven Bowling Lanes Knights Community Hall 705-549-3111 knighthaveninfo@gmail.com</p>	<p>Penetang FOODLAND Fresh food. Friendly neighbours. Village Square Mall 705-549-3127</p>	 <p>Mechanical Contractors Supplies • Sales • Service 39 Robert St. W. 549-7227 www.stamantandsons.com</p>	 <p>Shawn Stewart - Broker 705-526-1957</p>
<p>ASSELIN INSURANCE Bado McDougall 705-549-7437 www.asselininsurance.com</p>	<p>HURONIA STEEL SALES AND BUILDING SUPPLIES Since 1988 Roofing & Siding Supplies Windows, Doors, Insulation Custom Metal Flashing 8945 County Rd 93 705-526-0199</p>	 <p>PENETANG WINE CELLAR 143 Robert St. 705-549-7364</p>	<p>K.R.G. Bookkeeping & Accounting Services Inc. Sole Proprietorships Corporate Accounts • Tax Return Preparation 705.355.0701 k.r.g.bookkeeping2015@gmail.com</p>	 <p>S. CHARLEBOIS HAULAGE AND EXCAVATING LTD. Septic Systems • Basements • Lot Clearing Landscaping • Topsoil • Sand • Gravel Serving the community for over 50 years 705-533-2596</p>
<p>NORMAN'S GARDEN GALLERY Your Growing Success Is Our Goal 830 Yonge Street 705-526-4361</p>	<p>GARTHSIDE LTD. Heating • Cooling • Duct Cleaning 24 Hr. Emergency Service Craig Stewart 705-549-2861</p>	 <p>Find your family connections to St. Ann's at the Centennial Museum 13 Burke St. 705-549-2150</p>		 <p>Dentures BY DENTURISTS Jaro Wojcicki Jr. Denturist Tamara Zwicker Registered Dental Hygienist Missy Schepers Registered Dental Hygienist 2 Robert St. W. 705-549-5361 www.denturesbydenturists.ca</p>
 <p>Anna Slizewicz-Pacer R.E. Broker Dir: 647-891-4633 Let's find your dream home together aslizewicz@yahoo.ca</p>	<p>William Pacer William.Pacer@citadelmortgages.ca Dir: 647-894-4200 Mortgage Agent Level 1 License # M24000177 Citadel Mortgages License #11111</p>	<p>Compassionate Care Provider Light Housekeeping Shopping/Laundry House/Pet Sitting VERONICA 905-252-7411 veronicafarrugia@hotmail.com</p>		
<p>THE PERFECT SPOT TO ADVERTISE YOUR BUSINESS!</p>  <p>TO ADVERTISE IN THIS SPACE PLEASE CALL 1-800-268-2637</p>	 <p>Shopping Locally Saves Gas</p>	 <p>750 King Street, Midland C: 705-526-0514 E: tcadeau@oxfordliving.ca</p> <p>LIFE IS BETTER HERE</p>		
<p>Dr. Steve J. Frey Optometrist New Patients Welcome Mon, Tues & Fri 9-5 Wed & Thur 9-7 153 Main St. Penetang 705-549-3609</p>	<p>Call 1-800-268-2637 for this space</p>	<p>St. Theresa's Catholic High School Midland, Ontario 705-526-1311 Proudly serving Huronia for over 50 years</p>		
	<p>SWISS CHALET ROTISSERIE & GRILL www.swisschalet.com</p>	<p>Ken King 9340 Hwy. #93 Midland 705-526-7115 www.harveys.ca</p> 	 <p>Penetang Dental Family Preventive & Cosmetic Dentistry New Patients Welcome Emergencies Accepted Anytime Dental Gas Available on Request ODSP & First Nations Coverage Accepted 105 Main St. Penetang 705-355-0469</p>	
<p>Proudly serving our community for over 90 years Funeral Home • Cremation Centre • Reception Facilities</p>	 <p>"Professional Monument Specialists" Leif Frostad 775 Balm Beach Rd. 705-526-2924</p>			
<p>We GUARANTEE the most affordable cremation options in Simcoe County.</p>	<p>Salon Funéraire Penetanguishene Funeral Home Penetangfuneral.ca 705-549-3155 Nicholls Funeral Home Nichollsfuneral.ca 705-526-5449</p> 		 <p>Bayfield House Retirement Lodge 5 Beck Boulevard, Penetanguishene, ON</p>	<p>Proudly serving Penetanguishene and Midland for over 50 Years! CALL 705-527-3267</p>